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Raadadviescommissie Welzijn 
(12762\.....) 

BESLUITENLIJST 
 

Datum  : dinsdag 21 juni 2011 

Tijd  : 19.30 uur 

Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 

 

Aanwezig : De heer C. Nijhoff (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg  

    (raadslid GBN), mevrouw M.J. van der Logt (burgercommissielid GBN),  

  mevrouw P.M. Scheffers – van Vuuren (burgercommissielid CDA), de heer  

  C.F. van Wendel de Joode (raadslid VVD), de heer J.A. Kapelle (burger- 

  commissielid VVD), de heer G.J. van Weelden (raadslid SGP), de heer J.H.  

  Vink (burgercommissielid SGP), de heer J. Stern (burgercommissielid PvdA),  

  de heer F.A. Beukers (raadslid LB), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier),  

  de heer ing. H.A. Verwoert (wethouder) en de heer J.C. Koedam (wethouder). 

Afwezig m.k. : de heer H.J. Verseijl (raadslid CDA), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), 

    de heer drs. E.J. van Tellingen (onafhankelijk raadslid VT) en de heer M. den  

    Besten (burgercommissielid LB). 

 

Nr. Omschrijving agendapunt 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering.  

Berichten van verhindering zijn ontvangen van de heer Den Besten (LB), mevrouw 

Challik (PvdA), de heer Van Tellingen (VT) en de heer Verseijl (CDA). 

 

2. Spreekrecht burgers 

 In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht. 

 

3. Vaststelling agenda 

 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Besluitenlijst van de vergadering van 17 mei 2011 (inclusief Lijst toezeggingen) 

 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 

5.1 Lijst ingekomen stukken 

Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Welzijn als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

5.2 Mededelingen 

- portefeuillehouders 

- commissieleden 

- regionale samenwerking 

 Wethouder Koedam zegt bilaterale gesprekken te hebben gevoerd met de 

voetbalverenigingen over het convenant alcohol en jeugd. Daarna is nog een 

gezamenlijke bijeenkomst gehouden, waarin het bestaande convenant van tafel is 

gehaald. De gemeente gaat nu samen met de voetbalverenigingen een nieuw 

convenant opstellen die in het najaar gereed zal zijn. Dit convenant zal daarna ook 
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met sportverenigingen worden gecommuniceerd en afgesloten met een 

vergelijkbare situatie. 

Wethouder Verwoert doet een aantal mededelingen: 

- start project bij de basisschoolleerlingen “niks mis met fris”. Van de 11 

scholen doen er 9 mee. Er zal nog naar worden gestreefd om ook die andere 

2 mee te laten doen. 

- Van 10 tot 17 oktober ie er de week van de “opvoeding”, waarin de CJG’s 

activiteiten gaan ontplooien. 

- Op 21 september wordt een studiemiddag Jonge kind gehouden. 

- Het JOP-Ophemert staat er en is al door de jeugd in gebruik genomen. 

- Over de Logopedie is er donderdag a.s. een regionaal overleg met de 

betrokken portefeuillehouders. Toezegging: als hier iets uitkomt, zal hij 

hierover schriftelijk in een memo berichten aan de raad- en 

commissieleden. 

- Op de binnengekomen brief van de Burgerparticipatieraad is een antwoordt 

uitgegaan. De gemeente is met de BPR in gesprek om te trachten de 

spanningen weg te nemen. We hechten er waarde aan om de goede relatie 

tussen beiden te herstellen. 

 

6. Stukken ter bespreking 

6.1 Regio Rivierenland: programma’s Participerend (versie 4 april 2011) 

 Wethouder Verwoert geeft aan dat regionaal gesproken wordt om een 

gezamenlijke sociale agenda op te stellen. Er komen kaders voor één 

werkgeversbenadering, waarbinnen iedere gemeente zelf verantwoordelijk blijft 

voor haar eigen beleid. Alleen de uitvoering wordt gedetacheerd, waardoor de 

gemeenten hieraan allen een eigen inkleuring kunnen geven. 

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) is blij met deze mededeling van de wethouder. 

De complimenten voor deze regionale insteek. 

De heer Stern (PvdA) vraagt de wethouder naar de uitvoering. Wordt het voor een 

regionale organisatie niet moeilijk uitvoerbaar als iedere gemeente zijn eigen 

inkleuring geeft, waarvoor dus ook een andere uitvoering gewenst is. Vragen we 

dan niet erg veel van een dergelijke organisatie. We zien het nu bij de uitbesteding 

WMO in Tiel soms ook fout gaan. Neerijnense informatie op briefpapier van Tiel. 

Wethouder Verwoert zegt het een duidelijke opmerking van de heer Stern te 

vinden en neemt dit mee in de besprekingen over de opzet van deze regionale 

uitvoeringsorganisatie. Correcte uitvoering is noodzakelijk. 

Advies De commissie heeft kennis genomen van de inhoud van het programma. 

 

7. Stukken ter advisering 

7.1 Voorstel tot instemming met het Convenant uitvoering bibliotheekwerk in de 

gemeenten van de Regio Rivierenland 2012-2015 door de Openbare Bibliotheek 

Rivierenland (2011-05-13215) 

 Mevrouw Van de Logt (GBN) verzoekt om bijlage 2 aan te vullen met concrete 

cijfers (indicatoren), waarop getoetst kan worden. Als dat niet ingevuld is, 

waarover moeten we dan spreken bij de jaarlijkse rapportage. 

Toezegging wethouder Verwoert: de regionale cijfers zullen aan worden 

toegevoegd. 

De heer Kapelle (VVD) vraagt om een toelichting over de kosten die gefactureerd 

worden aan scholen bij afname van bijvoorbeeld een informatieavond over veiliger 

internetten, terwijl dat in het basispakket staat vermeld. 
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Toezegging van de heer Brouwer (beleidsmedewerker SaZa): het antwoordt op 

deze vraag zal schriftelijk aan de raad- en commissieleden worden verstrekt. 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

8. Rondvraag 

 De heer Stern (PvdA) vraagt naar de voortgang van het verbeteren van de 

bereikbaarheid, door het plaatsen van meer zendmasten. 

Wethouder Koedam zegt dat het eigenlijk thuis hoort in de portefeuille van 

wethouder Van den Heuvel, maar kan vertellen dat er al gesprekken zijn gevoerd 

met de grote providers. Deze hebben aangegeven al 2 locaties in de gemeente van 

een extra mast te willen gaan voorzien. Na plaatsing wordt nog getwijfeld aan de 

bereikbaarheid in de hele gemeente, waarvoor ze op dat moment een onderzoek 

zullen starten. 

De heer Stern (PvdA) neemt aan dat gebruik wordt gemaakt van de ervaringen die 

in Haaften hiermee zijn opgedaan. 

Wethouder Koedam antwoordt dat voor plaatsing van de zendmasten 

planologische procedures gevolgd moeten worden, die ook inspraakperioden 

bevatten. Dus iedereen krijgt de gelegenheid om te reageren. 

 

9. Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 20.15 uur. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Welzijn 

d.d. 4 oktober 2011 

 

De raadsgriffier,   De voorzitter, 

 

 

 

 

K.G. Steenbergen   C. Nijhoff 


